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Snättringe Sportklubb
Verksamhetsberättelse 2018
Snättringe Sportklubb är verksam sedan 1931 och består idag av orienteringssektionen, som har varit 
verksam sedan 1933. Klubben är ansluten till Stockholms orienteringsförbund, Svenska 
Orienteringsförbundet och därmed även Riksidrottsförbundet samt respektive distriktsförbund. Klubben 
samverkar med andra orienteringsklubbar i 25mannaföreningen och Söderkartor. Klubben ingår i 
Källbrinksalliansen tillsammans med övriga föreningar med verksamhet vid Källbrinks IP. Klubben äger 
klubbstugan vid Källbrinks IP, innehållande föreningsexpedition, klubbrum, samlingslokal, café och förråd. 
Torpet Charlottendal, som klubben hyr av Huddinge kommun, används för läger och utflyktsändamål. 
Tränings och utbildningsverksamhet bedrivs året runt från klubbstugan, samt i skogarna i Huddinge med 
omnejd.

Styrelsen för Snättringe Sportklubb avger härmed verksamhetsberättelse för 2018

Omslaget: Harry. Fotograf: Lars Rönnols
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Årsmöte
Årsmöte 2018 hölls den 24 
januari i vår klubbstuga. Vid 
årsmötet valdes huvudstyrelse, 
orienteringssektionens styrelse 
och kommittéer.

Styrelsemöten
Under verksamhetsåret har 
huvudstyrelsen haft två 
protokollförda möten. 
Orienteringssektionen har haft 11 
protokollförda möten.

StOF
Vid StOF:s Tävlingsledarträff 31 
januari deltog Anders Wisén.
Vid StOF:s Banläggarträff 5 
februari deltog ingen från SSK.  
Vid StOF:s Årsmöte den 12 mars 
deltog Nadja Dahlström.
Vid StOF:s kurs i kartritning, 
dator och GPS i fältarbete den 10 
februari deltog Björn 
Salomonsson och Anders Wisén. 
Vid StOF:s föreningsledarträff 
den 4 juni deltog Björn 
Salomonson.
Vid StOF:s Klubbledarkonferens 
10 november deltog Nadja 
Dahlström på ordförandemötet, 
Per Kallhauge och Anders Wisén 
i arrangemangsgruppen samt 
Anna Tedhamre och Gunilla 
Kallhauge i ungdomsgruppen. 
Claes Andersson var också med 
som representant för 
25mannaföreningen och berättade 
om deras arbete med 25manna.
Utbildningen Ungoteket 
arrangerat av StOF för ungdomar 
mellan 1525 år, som vill lära sig 
att skapa och leda orientering, 
började i december 2018 och 
kommer att fortsätta under våren 
2019. Från Snättringe deltar Elin 
Wolgast, Cecilia Hector, Erik 
Lidström Lauri, Albin Hainke och 
Andreas Boräng. 

SOFT
SSK lämnade in en motion från 
Björn Salomonsson om att att 
ändra namn från sjukvård till 
första hjälpen i beskrivningen av 
serviceutbud på tävlingar. StOF 
och därefter SOFT förbundsmöte 
2018 antog förslaget.

Idrottslyftet
Snättringe SK har fått stöd från 
idrottslyftet för 
ungdomsledarutbildning vid 
Bosön. Henrik Norell gick 
utbildningen. 
Den 29 januari deltog Nadja 
Dahlström i träffen om 
idrottslyftet och strategi 2025, 
som hölls av Marie Hedlund från 
SISU vid Enskedes klubbstuga. 

SISU
Den femte december träffade 
Jörgen Hector och Nadja 
Dahlström, Marie Hedlund från 
Stockholmsidrotten, för att 
diskutera vad klubben kan 
redovisa för studietimmar och 
vad vi kan söka stöd för. 
Snättringe SK har till SISU 
anmält strax över 20 st 
utbildningar för året. 

25mannaföreningen
På 25mannaföreningens ordinarie 
årsmöte den 7 februari deltog 
Claes Andersson, som ordförande 
för 25mannaföreningen och Björn 
Salomonsson som representant 
från Snättringe SK. 

Snättringe SK representeras 
också av Göran Nilsson i 
arbetsgruppen om sträckindelning 
och Fredric Johansson i 
datagruppen och i arbetsgruppen 
för Wifi. 

En grupp för 25manna 2021 med 
Per Kallhauge, Göran Nilsson, 

Håkan Carlqvist och Sture Lantz 
har haft flera möten om 25manna 
2021 tillsammans med Olle 
Blomgren och Björn Nyqvist från 
OK Södertörn. Sedan i oktober 
har man styrt om till 25manna 
2020. Delar av gruppen har också 
träffat kommunens representanter 
vid några tillfällen under hösten.

Huddinge kommun
Snättringe SK var med och visade 
upp sig vid Huddingedagen den 
26 maj. Hugo Flordal var 
ansvarig och fick hjälp av några 
ungdomar och föräldrar under 
dagen. De erbjöd labyrintOL, 
som uppskattades av många barn 
som kom och provade. 

Den 25 januari deltog Nadja 
Dahlström i Huddinge kommuns 
ordförandeträff. 

Samråd och andra 
utlåtanden
Under året har Snättringe SK 
lämnat in ett antal yttrande vad 
gäller olika samråd som berör 
oss. Tillsammans med StOF har 
vi lämnat in yttrande vad gäller 
dragning av Tvärförbindelse 
Södertörn. 
Snättringe SK har även lämnat in 
samråd vad gäller byggnation av 
Vista Skogshöjd. Många 
överklaganden har kommit in till 
kommunen om detta bygge, 
varför planen kommer att 
revideras. 

Den 5 mars deltog Nadja 
Dahlström i en workshop 
arrangerad av KTH om 
förutsättningar för 
utomhusaktiviteter i och omkring 
naturreservat. Vi hade blivit 
inbjudna till denna workshop av 
KTH, eftersom vi befinner oss 
nära ett av reservaten de 
undersökte, nämligen 
Flemingsbergsskogens 
naturreservat. 

Möten och utbildningar
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Kartor

Kartverksamheten i SSK bedrivs i 
Tävlingskommittén (TvK). Anders Wisén är 
kartansvarig sedan 2015 samt Göran Nilsson, Per 
Kallhauge, Hugo Flordal och Simon Hector.

Kartkommittén samarbetar med Hellas och 
Skogsluffarna om gemensamt ägda kartor och gör en 
avräkning för intäkter och kostnader för dessa 
kartor. Kartkommitten håller också koll på vilka som 
tävlar och tränar på våra kartor, vilket är ganska 
många då Gömmaren och övriga Huddingeskogar är 
fina områden.

Alla uppdaterade kartor läggs på en viss mapp på 
Webforum som ”originalfiler” i OCAD 11format. 
För information se www.snattringesk.se/kartor och 
en översikt i SOFT:s karttjänst www.omaps.net

Klubben är medlem i SÖKA, Söderkartor. Idag 
ingår 13 föreningar och Stockholms OF. SÖKA 
producerar tävlingskartor och stödjer klubbarna i 
mark och jaktsamråd. SÖKA kommer under 2019 att 
nyrita Nåttarö som tränings och lägerkarta, samt 
starta upp ritning inför USM 2021, som avgörs i 
Stockholm. 

SÖKA hade årsstämma den 21 februari, där Anders 
Wisén deltog för Snättringes räkning. 

Aktiviteter genomförda 2018

• Huddinge Centrum fick en fortsättning mot 
Huddinge gymnasium under 2018, ritad av Simon 
Hector i sprintnorm. Hugo Flordal gjorde ett 
utsnitt som skolan och scouter använder runt 
Kvarnberget.

• Per Kallhauge har reviderat Flemingsberg
Sundby i samband med Höstlunken och till 
vårtävlingarna 2019 har Mörtsjökartan 
ytreviderats. Anders Wisén reviderar 
Gömmarkartan kontinuerligt. Alla kartorna 
kommer behöva konverteras till nya kartnormen 
senast inför säsongen 2020.

• Nya skolkartor/lärkartor i skala mellan 1:1000
6000: Pågår, uppdateras vid behov. Tyvärr har 
Idrottslyftets bidrag till ritning av skolkartor 
försvunnit under 2017, så klubben får förlita sig 
på ideella krafter.
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Externa klubbaktiviteter

Naturpasset
Försäljningen av årets Naturpass 
har gått uppåt med 10,5% sedan 
förra året. Resultat för 2018: 92st 
sålda Naturpass, fördelat på 3 st 
försäljningsställen. De är de 
samma som tidigare år, Moréns 
Cykel, Snättringekiosken och 
klubbstugan. 
Det har varit 30 fasta kontroller 
placerade i Gömmarskogen under 
tiden 1 maj – 30 sept. Svinn: 2st 
skärmar stulna. En del nytt 
material införskaffades från Letro 
Sport, eftersom de flesta 
småskärmar som klubben använt 
till Naturpasset var i dåligt skick, 
samt infoblad och foldrar m.m. 
behövde kompletteras.
Stort tack till Göran Nilsson som 
återigen fixade kartorna för detta 
år!
Också ett stort tack till Mika och 
Kristin Morén som år ut och år in 
hjälper oss med Naturpasset utan 
ersättning!
Vi som har haft förtroendet: 
Lennart Bjursäter, Roland Nyman 
och Olof Persson.

Midnattsloppet 18 
augusti
Snättringe SK hjälpte till med ca 
20 funktionärer på 
Midnattsloppet. Göran Nilsson 
var ansvarig från klubben.

StOF-aktiviteter
Årets StOFläger, den 2527/5 
med 24 deltagare inklusive 
ledare, var i år beläget vid 
Flottsbro.  TumbaMälarhöjden 
arrangerade. 

StOF HD1314 träffar varandra 
har haft 4 träffar under året, där 5 
stycken har deltagit från 
Snättringe. 
StOF HD1516 projektet har haft 
3 träffar under året, där  9 stycken 
har deltagit från Snättringe. 
StOF juniorträffar har också haft 
3 träffar under året, där  2 stycken 
har deltagit från Snättringe. 
StOF HD12 läger 19/621/6 och 
810/8 – där Elin Abel, Molly 
Gelius och Henning Blomqvist 
från Snättringe SK var med. 
Kristina Tedhamre deltog som 

ledare på detta läger. 
StOF HD14 läger 6/88/8 – Elin 
Wolgast deltog.

Under hösten har StOF börjat ett 
samarbete med polisen, där 
orienteringsklubbar som är 
intresserade kan hjälpa polisen 
vid eftersök av försvunna 
personer. Ett första möte med 
polisen för att ge en liten 
grundutbildning i hur ett eftersök 
går till skedde den 13 november 
vid polishuset på Kungsholmen. 
Hugo Flordal och Nadja 
Dahlström vad med på kursen för 
Snättringe SK. 

Huddinge Wild Camp
2018 blev sjätte året som 
Snättringe SK arrangerade lägret 
Huddinge Wild Camp vilket nu 
har växt till ett av SSK:s större 
arrangemang. Lägret riktar sig till 
alla barn 813 år i Huddinge som 
vill ha något roligt att göra under 
en vecka på sommarlovet. Vi 
hittar på en massa olika 
aktiviteter och lekar med den 
gemensamma nämnaren att allt 
genomförs i skogen! I år stod till 
exempel flottbygge, guldrusch, 

Huddinge Wild Camp 2018
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labyrintorientering och poängjakt 
på schemat, plus en massa annat 
skoj. Dessutom erbjöds det i år en 
orienteringskväll där nästan en 
tredjedel av alla deltagande 
sprang. Några av deltagarna 
följde också med och sprang 
trekvällars vid Hellasgården i 
deras allra första 
orienteringstävling. Målet är att 
alla deltagare ska känna att 
skogen är en naturlig plats för 
aktiviteter och att lära ut 
grundläggande orientering. 

Ledare, kockar, städare mm under 
veckorna är SSK:s alla duktiga 
ungdomar och juniorer som 
lägger ner ett stort arbete för att 
alla barnen ska trivas. Och det 
fungerar att ledarna är ungdomar 
och juniorer är något som 
uppskattas av såväl barn som 
föräldrar. Med en nästan 100%ig 
nöjdhetsnivå bland deltagarna har 
lägret nu blivit ett mycket starkt 
varumärke och de totalt 360 
platserna som erbjöds, utspritt 
över fem sommarveckor, sålde 
slut månader i förväg. Förutom 
att vara en givande aktivitet 

öppen för alla barn i kommunen 
fungerar också Huddinge Wild 
Camp som en bra inkörsport till 
orientering, många deltagare 
fortsatte på höstens nybörjarkurs. 

Förutom att alla ledare övar sitt 
ledarskap så fungerar lägret också 
som sommarjobb för de flesta av 
klubbens ungdomar och juniorer. 
Totalt skapades 65 arbetsveckor 
detta år. Huddinge Kommun 
bistod i år med ett stöd på 100 
000 kr för genomförandet av 
lägerveckorna. Huvudansvariga 
var David Hector och Jesper 
Andersson med stöd av Gustav 
Lidmar, Sofia Fureby, Anna 
Berntson med flera.

Nybörjarkurs vuxna
Under året har Stina Boräng och 
Mats Bern ordnat två stycken 
nybörjarkurser för vuxna. Under 
våren var det under helgen den 
4/56/5, då de hade 15 deltagare. 
På hösten hade de en likadan kurs 
den 31/82/9, där 8 nöjda 
personer deltog. Dessa båda 
intensiva helgkurser var mycket 
uppskattade. 

Integrationsprojekt
Med stöd av Svenska 
Orienteringsförbundet 
genomförde Snättringe under 
vintern januari till och med mars 
2018 projekt ”Långpass med 
nyanlända”. Syftet var att öka 
mångfalden inom sporten. Skalan 
var blygsam och tanken var att 
integrera nya svenskar till 
idrotten genom att erbjuda 
medverkan i den ordinarie 
verksamheten. Som målgrupp 
valdes ensamkommande barn. Vi 
bjöd in ensamkommande barn till 
de längre träningspass som 
genomförs en gång per vecka, 
varje lördag under 
vintersäsongen. Vid dessa 10 
tillfällen deltog sammanlagt 30 
personer, fördelat på 14 personer. 
10 killar och 4 tjejer, de flesta 16
19 år och många ursprungligen 
från Afghanistan, Irak och 
Eritrea. Ansvariga från klubben 
var Jörgen och Elisabeth Hector 
samt Anneli Christie. 

Nybörjarkurs 20180902. Mitten: David
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Interna klubbaktiviteter

Ungdoms-
verksamheten
Det är full aktivitet inom 
ungdomsverksamheten från de 
allra yngsta barnen i Hoppeskutt 
till våra äldsta i blå grupp. Vi har 
över 100 barn och ungdomar på 
våra torsdagsträningar under vår 
och höstsäsongen. Bredden och 
uppslutningen är god vilket gör 
att vi håller oss kvar i toppen av 
ungdomsserien. Vi har också 
många fina insatser individuellt 
och lagmässigt på DM, USM, SM 
och flera andra stafetter.

Träning i 
ungdomsgrupperna
Som tidigare år har 
ungdomsträningarna bedrivits i 
färggrupper med träning efter 
orienteringsteknisk kunskapsnivå. 
Ambitionen har varit att ha tre 
ledare per färggrupp. Det finns 
alltid behov av fler ledare och 
glädjande nog har det varit många 
föräldrar som varit med ute i 
skogen och hjälpt till.

Under vinterhalvåret har alla 
grupper som vanligt haft ett 
schema med varierande 
torsdagsträningar. Upplägget har 
varit orientering, löpning i skogen 
eller på spåret omväxlande med 
olika former av intervallträning 
och lekar. Vi har haft besök av 
Garry Pettersson som varit hos 
oss och haft sina omtyckta 
träningar.

Breddträning
Motionsträningen är viktig, det 
ska finnas möjlighet för alla att 
träna orientering. Träningarna har 
därför utformas för att passa alla, 
inklusive äldre och mindre 
erfarna. Ambitionen har varit att 
det alltid ska finnas ett alternativ 
som ska passa. Att känna 
gemenskap och få draghjälp och 
uppmuntran i sin träning är 
viktigt och därför prioriterades att 
göra så många träningsmoment 
som möjligt tillsammans.

Nybörjarkurser
Under året har två helgkurser för 
vuxna genomförts, en på våren 
och en på hösten. Dessa mycket 
uppskattade kurser syftar till att 
ge nya orienterare möjlighet att 
lära sig orientering upp till orange 
nivå. Deltagarna är en blandning 
av klubbmedlemmar, skolelever 
som vill lära sig mer och allmänt 
intresserade.

Det har arrangerats två 
nybörjarkurser för barn och 
ungdomar under året som Jim 
Christie och Henrik Norell varit 
ansvariga för. Kursen ger 
grunderna i orientering; bl.a. 
karttecken, passa kartan o 
tumgreppet. Kursen fungerar 
bland annat som rekrytering av 
nya barn till verksamheten. Wild 
Camp är en stor grund till 
rekryteringen.

Övriga 
ungdomsaktiviteter
Blå och orange grupp hade 
tillsammans ett uppskattat 
miniläger 2627 januari med 
övernattning på Källbrink med 15 
deltagare.

Båtutflykt till Nåttarö som upptakt på sommarläger i Nynäshamn. Himmelsk terräng och havsbad 
erbjöds de ca 25 personer som var med. Automatgenererad karta fungerade bra för långpass.
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Vi har haft ett flitigt deltagande 
på StOFträffar under våren. 5 
ungdomar på HD 1314 träffarna 
och 9 på HD 1516 projektet.
För våra barn upp till 14 år hade 
vi en vårupptakt den 2021 april i 
klubbstugan som kombinerades 
med att vara med på tävling på 
Lidingö, där 20 barn deltog.

I Nynäshamn hade vi hela 3 lag 
med som deltog i 
Ungdomskaveln på tiomila. I lag 
1 sprang Isak Gelius, Erik 
Lidström Lauri, Ludvig Eggöy 
Markhester, Ella Karlsson, Thea 
Gelius och Cecilia Hector. I lag 2 
sprang Jakob Tedhamre, John 
Wolgast, Oskar Ekner, Molly 
Gelius, Lilly Christy och Elin 
Wolgast. I lag 3 sprang Johan 
Fredholm, Albin Hainke, Andreas 
Boräng, Hanna Carlqvist och 
Alva Lidström Lauri.

StOFs sommarläger gick av 
stapeln den 2527 maj i Flottsbro. 
På lägret var det upp emot 15 
barn och ungdomar som fick vara 
med på bra träningar och kul 
stafetter.

Traditionsenligt hade vi 
våravslutning på Charlottendal 
vid Mörtsjön den 14 juni med 
tipsrunda, träning, bad, bastu, fika 
och grillad korv.
För blå och orange grupp hade vi 
ett sommarläger 2427 juni i 
Nynäshamn. Lägret startades upp 
med en båtutflykt till Nåttarö över 
dagen där även föräldrar och 
syskon kunde få vara med och 
orientera i skärgårdsterräng. Det 
var 15 deltagare och 3 ledare som 
deltog på lägret.

På Domaruddslägret hade vi flera 
deltagare. På HD 12lägret var 
Henning Blomqvist, Molly Gelius 
och Elin Abel med samt Elin 
Wolgast på HD 14lägret. 
Kristina Tedhamre var där som 
ledare.

På Ungdomens 10MILA den 34 
augusti i Götene, Västergötland, 
hade vi ett kombinationslag med 
Södertörn i H18. Laget placerade 
sig fint med en 12:e plats.

På USM utanför Luleå hade vi 
flera deltagare som fick prova på 
den svåra terrängen med mycket 
utmanande banor. De som var 
med och tävlade var Ella 
Karlsson, Cecilia Hector, John 
Wolgast, Albin Hainke, Erik 
Lidström Lauri, Isak Gelius och 
Jakob Tedhamre.

På Österåkerskaveln den 15 
september hade vi lag i H1520, 
D14 och D12.

På Lida gick årets DM stafetter 
och vi hade hela 9 ungdomslag 
med. Vi hade på tjejsidan 2 lag i 
D12, inget i D14 pga. sjukdom 
och ett kombinationslag i D16 
med Haninge/Tumba 
Mälarhöjden. På killsidan hade vi 
ett lag i H12 respektive H14 samt 
3 lag i H16. Ett av H16lagen 
segrade i sin klass. Vi hade även 
ett lag som sprang Ung12.

Den viktigaste aktiviteten för att 
ta steget och prova hur det är att 
tävla i orientering är 
ungdomsserien. Alla som startar 
bidrar med poäng till klubben 

oavsett vilken klass man springer. 
Under de fyra kvällarna under 
året hade vi ett snitt på 72 
startande barn. Efter 3 av 
tävlingarna i Ungdomsserien var 
det dags för den fjärde och sista 
tävlingen med finalen i 
Bagarmossen. Vi kämpade bra 
och lyckades med att få ihop 
tillräckligt med poäng för en fin 
tredje plats!

Orange grupp hade fredagen den 
14 september en kväll med taco 
och teori/kartpromenad.

Den 2021 oktober var det dags 
för årets höjdpunkt enligt många. 
Det var 19 barn och ungdomar 
från Snättringe samt flera ledare/
föräldrar som åkte buss till Falun 
för att vara med på Daladubbeln. 
Vi samåkte med Söders SOL och 
bodde bra på Tyllsnäs 
vandrarhem. De utklädda 
tävlande patrullerna fick springa 
på banor runt Lugnet.

Lördagen den 8 december firade 
vi året som gått med 
Höstavslutning. De yngre barnen 
hade träning runt klubbstugan och 
de äldre sprang långpass i olika 
grupper. Det bjöds givetvis på 
soppa, pannkakor och 
prisutdelning till alla.

Starten på Ungdomens 10MILA
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Juryns motivering: En orienterare som 
alltid är sugen på att träna. Han har 
vuxit enormt både i knoppen och 

kroppen. Vi är många som får se upp till 
honom nu. Han gillar att vara med men 
måste inte stå i centrum. En lugn lite 
busig kompis med glimten i ögat som 
ger och tar med gott humör. Han är 
nyfiken och vill pröva på saker som 

MTBO och kanske skidO.

Orienteringstekniskt har han mognat 
och den tryggheten och lugnet gör att 

han kan öka farten. Han gillar verkligen 
att tävla och har flera fina individuella 

andraplatser på DM och en åttondeplats 
på USM. Bäst har det ändå gått 

tillsammans med kompisarna med seger 
i DM stafetten och Österåkerskavlen. 

Fast kaxigast är han nog för att han kan 
springa ifrån sin far. Då går det fort.

Ungdomarnas motivering lyder: 
Under det gångna året har denna 
ledare trots begränsad erfarenhet 

inom orientering visat stort 
engagemang för att alla ska kunna 

vara med, vare sig man är stor 
eller liten, skadad eller frisk. 

Ledaren har gjort skogen till en 
ljusare plats tack vare hans 

ständigt nya idéer. Inte minst i den 
mörka Älvsjöskogen. Trots sin 
korta tid som ledare tar han sig 

även an den årliga resan till 
Dalarna så att vi ungdomar ska ha 
ytterligare något att se fram emot.

Isak Gelius
Årets ungdom

Jim Christie
Årets ungdomsledare
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Träningar

Träningsåret 2018 – 
stark utveckling mot 
höga mål

Under många år har 
ungdomsverksamheten varit i 
fokus för verksamheten. Det har 
gett resultat i en kraftigt ökad 
rekrytering och minskad andel 
avhopp samtidigt som fler löpare 
än tidigare visar höga ambitioner. 
Flera av de löpare som haft nytta 
av detta har nu nått junior och 
seniorålder, vilket skapar goda 
förutsättningar för och behov av 
en utvecklad träningsverksamhet 
även för seniorer.

Under året har 
träningsverksamheten utvecklats 
kraftigt. Med bas i samma 
träningsschema som tidigare har 
innehållet stärkts. Tanken är att 
alla träningar ska vara attraktiva 
och värdefulla för alla de olika 
kategorier som medverkar på 
träningarna; seniorer med hög 
träningsvolym, juniorer som även 
tränar på skoltid, juniorer som 
inte tränar på skoltid, ungdomar 
som är på väg mot juniorålder, 
äldre som tränar mycket och äldre 
som tränar för välmående. Att 
hålla ihop hela gruppen under 
träningarna, oavsett ambition och 
nivå, är ett mål i sig. Programmet 
varierar över året men i princip 
kan sägas;

• Tisdagar – teknikträningar på 
sommaren och intensiv träning 
plus styrka på vintern. Under 
året har kvaliteten på 
sommarens teknikträningar 
stärkt via samarbete med andra 
klubbar. Vinterträningarna 
varieras mer för optimal 
utveckling.

• Torsdagar – hela klubben 
tränar gemensamt. Under året 
har variationen ökat, samtidigt 
som mer individuella 
anpassningar kan göras. Vi 
märker en ökad delaktighet, 
inte minst bland äldre.

• Lördagar på vinterhalvåret – 
långpass i samarbete med 
Södertörn.

• Extra träningar

• Läger

Project 73
En bärande del av 
träningsverksamheten 2018 var 
Project 73. Tanken var att bygga 
vinterns träningar kring ett tema, 
att både dam och herrlag skulle 
vara bland de 73 bästa lagen på 
10MILA 2018. Syftet med att 
samlas kring ett mål var att samla 
lagen både mentalt och under 
träningarna. Projektet var lyckat, 
träningarna var mycket 
välbesökta.

Vinterns träningar bedrevs i 
tvåveckorscykler under ett tema. 
Temana var exempelvis styrka, 
uthållighet och tänka rätt. Under 
perioderna fokuserad extra på 
temat, exempelvis genom 
förlängda långpass under 
uthållighetsperioden eller genom 
att lägga in störningsmoment i 
träningarna under temat tänka 
rätt.

Träningsläger under 
året
Lägren är en viktig del av 
orienteringsåret, det är ofta då 
man kan nöta orienteringsteknik 

på ett sätt som gör att man når 
nya nivåer i sitt orienterande. 
Dessutom har man mycket tid 
tillsammans att komma ihop som 
en grupp. Årets första planerade 
läger i Nyköping frös inne på 
grund av snöläget. Istället fixades 
hemmaläger i klubbstugan i två 
olika omgångar för ungdomar 
upp till 16. Under påskhelgen 
reste ett 40tal löpare till 
Frankrike för träningar och även 
en tävling. Bland annat bjöds ett 
långpass som täckte in flertalet av 
Paris mer kända sevärdheter. 

Veckan efter midsommar 
arrangerades ett sommarläger i 
Nynäshamn. 15 ungdomar och tre 
ledare nötte teknik i skön 
sommarvärme. Årets sista läger 
arrangerades på Åland under en 
vacker hösthelg. Mycket 
högkvalitativa träningar erbjöds 
de 40 deltagarna. Åldersspannet 
på deltagarna, från 7 till 65 år, 
illustrerar väl orienteringens stora 
styrka; att den är tillgänglig för 
alla.

Högbergs utmaning
I december anordnade några av 
klubbens veteraner en alldeles 
särskild utmaning. Ove Högberg 
var sträcksnabbast på 10MILA 
1970. Frågan var om dagens 
löpare skulle kunna matcha tiden. 
Förutsättningarna var tuffa med 
den, i nutid, ovanliga kartskalan 
1:25000 och icke optimal 
kartkvalitet. Den snabbaste 
löparen prickade i princip Oves 
tid, vilket nog alla parter var 
nöjda med.
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Fredrika Bremer
Vi har under året haft 67 elever 
på gymnasium med 
specialinriktning på orientering. 
Eleverna läser ett vanligt 
gymnasieprogram men har flera 
träningar per vecka. Vid sidan av 
gymnasieutbildning får eleverna 
en gedigen kunskap kring 
idrottslära och bra träningar. 
Snättringe har aldrig tidigare haft 
så många elever med 
specialinriktning orientering.

Samarbeten med andra 
klubbar och StOF
Flera av träningarna och även 
vissa resor sker i samarbete med 
närliggande klubbar, i synnerhet 
OK Södertörn . Samarbetet är 
värdefullt då det höjer kvaliteten 
på träningar och aktiviteter.

Stockholm Orienteringsförbund 
är en viktig part som bland annat 
säkerställer kvaliteten på vissa 
träningar och även ordnar träffar 
och utbildningar. Förbundet är en 
viktig part kring träningarna på 
gymnasiet och är drivande i 
utvecklingen av Elitmiljö 
Stockholm, ett initiativ som lovar 
gott och som flera av våra löpare 
kommer ha stor nytta av.

Landslagsuppdrag
Under året har vi haft en löpare, 
Simon Hector, i 
utvecklingslandslaget. Jesper 
Lidmar var uttagen som reserv till 
European Youth Orienteering 
Championship.

Löpare utifrån
Vi har idag cirka 5 löpare från 
andra länder som regelbundet 
tävlar för Snättringe. De löpare 
som tidigare varit med har haft 
personliga relationer men under 
året har vi sett ett ökat intresse 
från löpare som hör av sig utan 
tidigare relation till Snättringe. 
Principerna har diskuterats och 
självklart är vem som helst 
välkommen som medlem, med 

lika rättigheter och skyldigheter. 
För uttagning till stafetter krävs 
medverkan i verksamheten även 
utanför själva tävlingen. Aktiv 
rekrytering av utländska löpare 
sker inte.

Framtiden
Snättringe tillhör de snabbast 
växande orienteringsklubbarna 
och är idag Sveriges sjunde 
största orienteringsklubb enligt 
LOK stöd, dvs. antal registrerade 
träningstillfällen i åldern 725 år 
(2017). Ungdomsverksamheten 
har växt kraftigt under ett antal år 
och i kombination med att alltfler 
stannar kvar som aktiva växer vi 
nu även snabbt i junior och 
seniorverksamheten. Vi märker 
också en tillströmning av nya 
löpare som väljer att träna och 
tävla med Snättringe. Antalet 
löpare på SM och andra 
värdetävlingar växer och under 
året har vi ofta 610 tävlande på 
dessa tävlingar, i jämförelse med 
13 för bara 34 år sedan.

Resultatmässigt är vi inte bland 
Sveriges sju bästa. Inte ännu. 
Men vi har förutsättningarna. 
Vårt momentum är starkt och 
förutsättningarna att fortsätta 
klättra i resultatlistorna är goda, 
mycket goda. För att nå dit krävs 
en fortsatt utveckling av 
verksamhet mot ökad 
professionalism.

Bidrag
Under 2018 har vi fått bidrag till:
• Klubbstugan 

(anläggningsbidrag)
• Lokalt aktivitetsstöd
• Huddinge Wild Camp

Sponsring
Sponsringsavtal med Skyhill AB 
om 14 000kr per år, där SSK
medlemmen Ove Högberg genom 
sitt företag  belönar enskilda 
framgångsrika insatser i 10MILA. 
Skyhill har bytt ägare under året 
och därmed var 2018 sista året 
företaget sponsrar klubben. Vi 
tackar för den tid som klubben 
har fått stöd.
Noname Collection sponsrar 
klubben med 5000 kr.
Klubbmedlemmar får 20% rabatt 
vid köp av pannlampor från Mila.

Till DMhelgen som vi 
arrangerade blev vi sponsrade 
med priser från Noname, Moréns 
Cykel, Huddinge kommun, 
Nynäshamns kommun, WSP, 
Ellenta, OLspecialisten, Peab, 
Sorunda Korv och Berit 
Hammarstedt.  

Ungdomsfonden
Fonden är inrättad för att stödja 
dagens ungdomar i Snättringe SK 
i deras utveckling som orienterare 
samt främja kamratskap och 
sammanhållning bland klubbens 
ungdomar. Under 2018 har 
fonden ökat med 9600 kr genom 
gåvor och 4000 kr har delats ut 
till SSK sommarträningsläger.

Medlemskap
Klubben är medlem i:
• Svenska Orienteringsförbundet
• Stockholms 

Orienteringsförbund
• Skogssportens Gynnare

7
Platsen SSK ligger på sett till 

antalet medlemmar

Övrigt
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Priser
Skyhillpriset har gått till de 
löparna med bästa sträckplacering 
i klubbens herr och damlag i 
10MILA. I år gick priset till 
Johan Calleberg och Vilma 
Karlsson. Vilma var 57:a på sin 
sträcka och Johan var 35:a på sin 
sträcka. 

Stipendier
Silverkotten
Snättringe SK tilldelades under 
Oringen 2018 Silverkotten för 
Årets ungdomsförening i 
Svealand av Skogssportens 
Gynnare. Klubben fick ett 
stipendium på 10 000kr. 

Skogssportens Gynnares 
förhoppning är att Gynnarnas 
stipendier och utmärkelser ska 
stimulera och motivera till fortsatt 
ideellt engagemang och 
utveckling av 
orienteringsidrotten. Ju fler 
medlemmar, desto mer kan de 
göra för att stötta och glädja 
ambitiösa och utmanande 
satsningar som ger fortsatt 
utveckling och framtidstro!  

Utmärkelser
Under året har Snättringe SK 
tilldelats en del utmärkelser. 

Vårt fina arrangemang av DM 
helgen tillsammans med IFK 
Enskede gjorde att vi blev 
utsedda till årets arrangör vid 
StOF konventet i november. Vi 
fick därmed ett stipendium på
6 000 kr att dela på med IFK 
Enskede. Tack Anders Wisén för 
ett mycket bra tävlingsledarskap. 

Under våren tilldelades Gunilla 
Kallhauge, mycket välförtjänt, 
ungdomsledarjackan av 
Stockholms Skogskarlars klubb.  

Skogskarlarnas klubb gav oss
1 500 kr för en 3:e plats i 
Ungdomsserien.

Klubbshopen
Klubbkläder finns för både 
träning och tävling. Vår 
leverantör av klubbkläder är 
Noname. Kläderna är tillverkade i 
ett slitstarkt material som torkar 
fort och är sköna att springa i. Det 
har funnits två tillfällen för 
medlemmar att se och prova 
kollektionen, ett tillfälle på våren 
och ett på hösten. Beställningen 
har sedan lagts elektroniskt i 
webshopen. Kläderna levereras ca 
8 veckor efter beställning.

Under 2018 har sortimentet av 
klubbkläder varit oförändrat. Ett 
litet lager av klubbkläder har 
funnits till försäljning löpande 
under året. Inför 2019 har ett nytt 
avtal tecknats. Vi fortsätter med 
Noname som leverantör men med 
ett utökat sortiment.

Utöver sortimentet med 
klubbkläder fortsätter 
försäljningen av Ullmax.

Hemsidan
Patrik Äppelgran har under året 
arbetat en del med vår hemsida. 
Han har fört över all information 
från den gamla hemsidan till den 

GDPR
En ny EUförordning trädde i 
kraft i maj i år. Inför införande av 
denna lag behövdes ett gediget 
arbete göras om förenings 
dataanvändning. Klubbens 
dataanvändning kartlades och 
därefter skapades en  
integritetspolicy och ett dokument 
om enskildas rättigheter m.m. Ett 
stort arbete vad gäller detta har 
främst gjorts av Claes 
Andersson. 

Älgspillnings-
inventering
På uppdrag av SÖKA 
tillsammans med Jägarförbundet 
har orienteringsklubbar i 
Stockholm hjälp till med att 
inventera älgbeståndet. Det var ett 
utbildningstillfälle för klubbarna 
vid Jägarförbundets lokaler på 
Dalarö den 11 april. Där deltog 
Nadja Dahlström och Hugo 
Flordal. Snättringe SK tilldelades 
10 trakter, som bl.a. var belägna i 
Sorunda och Huddinge. Områden 
skulle inventeras innan den 30 
april. Flera stycken från klubben 
hjälpte till och tog omkring 12 
områden var. Vi fick 500kr i 
ersättning per trakt. Vi får se om 
Jägarförbundet vill ha hjälp av 
oss vid flera inventeringar. 

Hedersmedlem
Styrelsen beslutade att utse 
Yngve Hedberg till 
hedersmedlem i samband med 
hans 90års dag den 10 oktober i 
år. 

Gunilla
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nuvarande. Han har även 
uppdaterat vår kalender på 
hemsidan, med bl.a. att alla 
bokningar både våra egna och 
uthyrningar syns i samma 
kalender. 

Arkivering
Bertil Gelius fortsätter sitt arbete 
som arkiveringsansvarig. Det som 
återstår är uppgifter/material på 
internet som behöver gås igenom 
och arkiveras. 

Skubbaren 
Arbetet med en ny digital form av 
klubbtidningen Skubbaren har 
påbörjats under året. Nu finns en 
flik på hemsidan där 
Skubbarartiklar kan läggas upp. 
Flera roliga och intressanta 
artiklar har lagts upp under året 
på hemsidan. Gå in och läs!

Uthyrning 
Charlottendal
Totalt var stugan uthyrd 43 dygn 
och bara bastun därutöver 5 
dagar.
Vi hade våravslutning med 
mycket stor uppslutning (bastun 
som alltid uppskattad av främst 
yngre medlemmar) och 
midvinterblot nr 71.
På grund av den varmaste 
sommaren sedan 1756 var det 
extremt lågvatten, och renovering 

av bryggan kunde därför enkelt 
påbörjas. 

Festkommittén
En årsfest arrangerades den 10 
mars vid klubbstugan med temat 
1950tal, där ca 40 personer 
deltog. 

Klubbstugan Källbrink
Klubbstugan har varit externt 
uthyrd 9 gånger under året. Under 
sommaren användes klubbstugan 
också under fem sommarveckor 
för Huddinge Wild Camp. Stugan 
användes även flitigt för andra 
interna aktiviteter. Alla torsdagar 
har vi utgångspunkt från 
Källbrink vid våra träningar samt 
varannan lördag under 
vinterhalvåret november till mars 
för egen verksamhet. Under 
sensommaren gjordes en 
genomgång av material i 
klubbstugan och en hel del 
rensades bort. Samtidigt gjordes 
också en storstädning av 
klubbstugan och fortsatt målning 
av huset utvändigt. Det har 
inhandlats en ny kaffekokare och 
nya korgar till diskmaskinen. Vi 
har även fått en luftsvärmepump 
installerad i klubbstugan. Tyvärr 
har vi även i år fått en ruta på 
gaveln sönderslagen och lagad. Nu kan Skubbaren läsas på hemsidan, snattringesk.se

Till klubbstugan har bland annat en luftvärmepump och en ny 
kaffekokare införskaffats under året
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Tävlingsverksamheten

Tävlingsåret 2018 – ett 
steg på vägen 
Fler juniorer, fler seniorer och 
bättre träningar leder till 
förbättrade resultat. Vi har under 
2018 tagit ytterligare ett steg 
framåt. Sammantaget tävlar vi 
mer än någonsin, både i Sverige 
och utomlands. Vi lär oss och blir 
mer erfarna. Att rymma allt av 
2018 års tävlande i en och samma 
text är mycket svårt, men här 
följer nu ett axplock av vad som 
har hänt. Utöver resultat, som det 
i denna tävlingsberättelse är 
mycket fokus på, växer 
Snättringes bredd på ett 
imponerande sätt och klubbens 
utveckling är, utan tvekan, 
positiv och framtiden ljus. Det 
finns fortfarande mycket potential 
kvar till ytterligare förbättringar.

Stafetter

10MILA
Roligt att vi för första gången 
kunde mönstra hela tre lag i herr 
och ungdomskavlen samt två lag i 
damkavlen. Resultatlistorna ser 
inte så bra ut, båda första herr 
och damlaget stämplade fel, i 
herrlagets fall på sista kontrollen. 
Den längre uppgående trenden 
höll i sig.

Ungdomarna klarade alla 
stämplingar och med två 
godkända lag på placering 60 och 
119 så ser framtiden ljus ut.

Tävlingarna avgjordes i 
Nynäshamn med svåra banor och 
långa tider. Med bakgrund i 
Project 73 kan nämnas att det var 
73 km från vår klubbstuga till 
arenan T/R, förutsatt att man 
använder väg 73.

Jukola
Två herrlag och två damlag tog 
båten till Finland och upplevde ett 
par varma och torra dagar. 
Snackisen efter tävlingarna 
handlade mycket om dammet 
som bland annat omöjliggjorde 
maxstyrka på lamporna.

25manna 
Bågen spändes rejält detta år med 
hela 4 lag på startlinjen, och 
faktiskt, mer än tusen kontroller 
stämplades i rätt ordning och alla 
lagen blev godkända. Första laget 
lyckades inte upprepa fjolårets 
resultat, men en 55:e plats som 
31:a svenska klubb är ett klart 

godkänt resultat.

SM-stafetten
För första gången på länge hade 
Snättringe lag i en av 
seniorstafetterna, nämligen herrar. 
Både dam och herrjuniorer 
drabbas av sena avhopp och 
kunde inte slutföra.

DM-stafetten 
Som största klubb med hela 27 
anmälda utmärkte vi oss i 
skogarna kring Lida. Klara segrar 
i H16, H20 och H210klasserna 
är ett fint facit.

Graferna ovan visar tävlingsresultat för förstalagen i 10MILA. Båda 
lagen stämplade fel 2018. I båda fallen på sista sträckan och i 

herrlaget sprang löparen förbi näst sista kontrollen. Resultaten är det 
resultat vi uppnår om vi bortser från misstagen.

Grafen visar antal DMstafettlag över tid.
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Resultat

20/4 SM natt med Swedish 
League Elit. Valentin Koziavin 
8a (H21), Johan Calleberg 19e 
(H18), Frida Hector 20e (D18), 
Kristina Tedhamre 23a (D20), 
Mattias Kallhauge 42a (H18), 
Flavio Poltéra 50e (H21) 

1/5 DMsprint Järla. Gustav 
Eggöy Markhester 1a (H 10), 
Jörgen Hector 1a (H55), Rune 
Rådeström 1a (H75), Jesper 
Lidmar 3a (H18), Robert 
Wallsten 3a (H40).

20/5 DagKM 2018 års 
klubbmästare: Arvid Boström 
(H14), Robert Wallsten (H4054), 
Ella Karlsson (D16), Kerstin 
Erikssson (D6069), Johan 
Wolgast (H16), Gabriel Carlqvist 
(H12), Kristina Tedhamre (D17
39), Anders Hedman (H1739),  
Rune Rådeström (H70), Karin 
Wimmer (D4059), Per Kallhauge 
(H 5569), Elin Wolgast (D14). 

2/6 SMsprint, Frida Hector 24a 
(D18), Simon Hector 29a (H21). 

13/6 Spettaloppet  
klubbmästare: Sofia Persson 
(damer), David Hector (H17), 
Isak Gelius (H16/50), Ludvig 
Eggöy Markhester (Räkan). 

25/8 DM långdistans, SSK 
arrangör med IFK Enskede. Två 
distriktsmästare Gustav Eggöy 
Markhester (H10) och Jesper 
Lidmar (H18). 

26/8 DM medeldistans, SSK 
arrangör med IFK Enskede Två 
distriktismästare Gustav Eggöy 
Markhester (H10) och Jesper 
Lidmar (H18). Bronsplatser: Isak 
Gelius (H16) och Simon Hector 
(H21). 

Mästerskapstävlingar

Österåkerskavlen 
Med tre lag och glada barn ställde 
Snättringe upp på den klassiska 
Österåkerskavlen. Fina insatser i 
snabb skog, bäst klarade sig H15
20laget som sprang hem en 
seger.

Ungdomens 10MILA i 
Västergötland.
Kombinationslaget Snättringe/
Södertörn kom på 12:e plats.

Individuella 
tävlingar 

SM 
Rekordmånga deltagare, drivet av 
ett stort antal juniorer. På nattSM 
deltog 9 SSKlöpare. På 
långdistans tog sig samtliga fem 
deltagare till Afinal och när nu 
Simon Hector blivit senior så är 
vi glada över att Jesper Lidmar 
tog över medaljansvaret och gav 
oss silver i H18 långdistans.

Swedish League 
Även här var antalet deltagare 
stort och fortsätter att växa.

O-Ringen 
Även här var antalet deltagare 
stort och fortsätter att växa, 89 
startande SSK:are. Tävlingarna 
avgjordes i Örnsköldsvik och de 
flesta var överens om att bara 
terrängen var värd resan.

SkidO
Vi hade en deltagare på rikslägret 
i Orsa i januari för 1316 åringar, 
och deltagare på Moras tävlingar 
samt på DM. Familjen Eggöy 
Markhester står här för nämnda 
insatser, och vi ser inför 
kommande säsonger en 
nytändning hos klubben.

2 personer deltog på Moras 
tävlingar dagarna efter rikslägret. 
Där blev Ludvig Eggöy 
Markhester 3:a respektive 2:a på 
dessa tävlingar. 
3 personer deltog på 
ungdomsspelen i Östersund. Där 
det gick bra för Gustav Eggöy 
Markhester, då hann vann H10 
under två dagar. 
2 personer på DM medel i Kjula. 
Vid DM, så vann Ludvig Eggöy 
Markhester H1012.

Vilma på 25manna 20181006
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31/8 USM sprint, Isak Gelius 8a 
(H15), Ella Karlsson 29a (D16),  
Erik Lidström Lauri 69a (H16), 
Albin Hainke 73a (H16),  Cecilia 
Hector 75a (D15). 

1/9 USM lång. Isak Gelius 16e 
(H15),  Ella Karlsson 46a (D16) 
Erik Lidström Lauri 46a (H16),  
Cecilia Hector 71a (D15),  Jakob 
Tedhamre 71a (H15), Albin 
Hainke 79a (H16).

2/9 USM stafett, 
Snättringelöpare deltog i 5 
distriktslag. 

10/9 SM lång final: Jesper 
Lidmar 2a (H18), Simon Hector 
26a (H21),  Kristina Tedhamre 
27a (D21), Mattias Kallhauge 29a 
(H21). 
 
15/9 SM medel final, Afinal: 
Jesper Lidmar 13e (H18), Johan 
Calleberg 26a (H18), Kristina 
Tedhamre 29a (D20). Simon 
Hector 19e (H21). Bfinal: Frida 
Hector 16e (D18). Mattias 
Kallhauge 17e (H18).
 
16/9 SM stafett, H21: 60e plats.  
 
21/9 DM natt, Distriktsmästare: 
Gustav Eggöy Markhester (H10), 
Mattias Kallhauge (H18), Per 
Kallhauge (H55), Göran Nilsson 
(H60), Rune Rådeström (H75). 
Silver: Ludvig Eggöy Markhester 
(H12), Isak Gelius (H16). Brons: 
Molly Gelius (D12), Jesper 
Lidmar (H18), Simon Hector 
(H21). 
 
23/9 DM stafett, 27startande lag 
(varav 1mix). Distriktsmästare i 
H16, H20, H210. Silver: H120.

25/10 NattKM, Källbrink. Ca 90 
startande.  Klubbmästare: Thea 
Gelius (D10), Gustav Eggöy 
Markhester (H10), Molly Gelius 
(D12), Ludvig Eggöy Markhester 
(H12), Alva Lidström Lauri 
(D14), Oskar Ekner (H14), Ella 

Karlsson (D16), Isak Gelius 
(H16), Kristina Tedhamre (D17
39), Simon Hector (H1739), 
Nadja Dahlström (D4054), Hugo 
Flordal (H4054), Per Kallhauge 
(55+).

4/11 SMultralång: Simon 
Hector 11a (H21 elit). 
Övriga tävlingar
Topp- och elitplaceringar
13/4 Swedish League sprint. 
Vilma Karlsson 3a (D20 E), 
Jesper Lidmar 10a (H18 E), Frida 
Hector 33a (D18 E), Flavio 
Poltéra 36 (H21 E), Kristina 
Tedhamre 43a (D20 E), Johan 
Calleberg 43a (H18 E), Tobias 
Karlsson 57a (H20 E).

14/4 Swedish League lång. 
Jesper Lidmar 12a (H 18 E), 
Kristina Tedhamre 21a (D20 E), 
Vilma Karlsson 31a (D20 E), 
Johan Calleberg 35a (H18 E), 
Flavio Poltéra 47a (H21 E), 
Mattias Kallhauge 48a (H18 E), 
Tobias Karlsson 57a (H20 E).

15/4 Swedish League medel. 
Johan Calleberg 9a (H 18 E), 
Vilma Karlsson 14e (D20 E), 
Kristina Tedhamre 25a (D20 E), 
Frida Hector 38a (D18 E), Simon 
Hector 45a (H21 E), Mattias 
Kallhauge 63a (H20 E), Tobias 
Karlsson 64a (H20 E), Flavio 
Poltéra 66a (H21 E).   

22/4 Swedish League lång 
jaktstart
Vilma Karlsson 6a (D20E), 
Jesper Lidmar 11a (H18E), Johan 
Calleberg 13e (H18E), Frida 
Hector 20e (D18E), Kristina 
Tedhamre 31a (D20E), Valentin 
Koziavin 43a (H21E), Mattias 
Kallhauge 50e (H18E), Flavio 
Poltéra 51a (H21E), Simon 
Hector 66a (H21E).  

2829/4 10MILA Herr: (326 
startande lag) Lag 2 158a, Lag 3 
253a Dam: (326 startande lag) 

Lag 2 182a. Ungdom: (321 
startande lag) Lag 1 60a, Lag 2 
119e.

16/617/6 Venla och Jukola 
kavlen, 2 damlag (varav 1 mixlag 
med Järla) plac 240e resp 817e. 
Herrlag, 112a. 

2227/6 Oringen, David Nyberg 
1a (H12 kort), Martin Johnsson 
2a (H40 kort), Ludvig Eggöy 
Markhester 3a (H11)

34/8 Ungdomens 10MILA, 1 
mixlag HD18 med OK Södertörn 
som placerade sig 12a av 72 
startande lag. 

15/9 Österåkerskavlen: 1:a i 
H1520 (Albin Hainke, John 
Wolgast, Oskar Ekner, Isak 
Gelius). 

29/9 US final, sprint, Det totala 
resultatet för Snättringe i 
ungdomsserien blev en hedrande 
tredje plats. 

6/10 25manna  första gången 
som vi hade 4 lag som alla 
dessutom fullföljde. Resultat plats 
55, 125, 211 och 298, av 366 lag.
50

7/10 25mannamedeln, Simon 
Hector 1a (H21 elit)

Jesper på SM
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Egna tävlingsarrangemang

2018 har varit ett aktivt år på flera 
fronter. Många interna och 
externa arrangemang av olika 
storlek har genomförts. Konceptet 
med arrangörsgrupper har testats 
och börjat etableras. Inledande 
steg att ta fram vår egen interna 
metod för genomförande av 
arrangemang har tagits. Den 
bakomliggande tanken är att fler 
klubbmedlemmar som är 
intresserade av att arrangera ska 
få möjlighet att lära sig hur man 
arrangerar och att själva 
genomföra mindre arrangemang. 
Det kan t ex vara KM, Mila by 
Night, Sommarserien, 
Vinterserien, kretstävling i 
Ungdomsserien etc. En 
arrangörsgrupp består av de tre 
kompetenserna tävlingsledning, 
banläggning och sekretariat. Helst 
ska varje grupp ha två personer 
av respektive kompetens. Dag
KM, Spettaloppet, finalen i Mila 
by Night och de två 
kretstävlingarna i Ungdomsserien 
genomfördes 2018 av 
arrangörsgrupper.

Flera av våra kartor har 
reviderats. Långtidsplanering för 
tillgång till marker för 
arrangemang och kartor för större 
tävlingar fortgår kontinuerligt. 
Kommande större arrangemang i 
planerna är Mörtsjödubbeln vid 
påsk 2019 och 25manna 2020 
samt den årliga Höstlunken.

Arrangemangsmässigt började det 
redan 3 januari med en 
Vinterserie från Källbrink, en 
träningstävling med 259 
deltagare.

Mila by Night saknade arrangör 
för finalen och länge såg det ut 
som att det inte skulle bli något 
spring. I ett sent läge ryckte 
Snättringe ut och genomförde 
finalen med jaktstart i en snöig 
Gömmarskog. Den nya 
startmetoden med samtidig start 
för klassledarna följd av parallell 
jakt av löpare från samtliga 
klasser blev lyckad med en 
intensiv och tät inledning av 
tävlingen. Hela starten var 

avklarad på 5 minuter och det var 
upp till 50 löpare per minut som 
gav sig iväg. De olika 
förstakontrollerna på den 
detaljerade höjden på andra sidan 
brandvägen krävde fullt fokus 
direkt och det snurrades en hel 
del. Långsträckorna som följde 
innehöll många 
vägvalsmöjligheter, som också 
användes.

Ungdomsserien har i år delats 
upp i två sydregioner vilket 
betyder att varje krets har färre 
klubbar och deltagare än tidigare. 
Det betyder samtidigt att det blir 
fler men mindre arrangemang att 
genomföra. Snättringe blev i år 
tilldelad en kretstävling. Den 
arrangerades i början av maj med 
arena på brandvägen mitt emellan 
Kungens Kurva och Källbrink. 
Ett fint arrangemang som oturligt 
drabbades av ett kort men 
intensivt regnväder vilket gjorde 
att deltagarantalet decimerades en 
aning.

De andra klubbarna i vår krets 
hade under våren fullt upp med 
att arrangera 10MILA och 
nationell tävling. Som avlastning 

DagKM 20180520
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Lag 2 182a. Ungdom: (321 
startande lag) Lag 1 60a, Lag 2 
119e.

16/617/6 Venla och Jukola 
kavlen, 2 damlag (varav 1 mixlag 
med Järla) plac 240e resp 817e. 
Herrlag, 112a. 

2227/6 Oringen, David Nyberg 
1a (H12 kort), Martin Johnsson 
2a (H40 kort), Ludvig Eggöy 
Markhester 3a (H11)

34/8 Ungdomens 10MILA, 1 
mixlag HD18 med OK Södertörn 
som placerade sig 12a av 72 
startande lag. 

15/9 Österåkerskavlen: 1:a i 
H1520 (Albin Hainke, John 
Wolgast, Oskar Ekner, Isak 
Gelius). 

29/9 US final, sprint, Det totala 
resultatet för Snättringe i 
ungdomsserien blev en hedrande 
tredje plats. 

6/10 25manna  första gången 
som vi hade 4 lag som alla 
dessutom fullföljde. Resultat plats 
55, 125, 211 och 298, av 366 lag.
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7/10 25mannamedeln, Simon 
Hector 1a (H21 elit)

erbjöd sig Snättringe att arrangera 
ytterligare en kretstävling i 
ungdomsserien. Den 
genomfördes en varm och skön 
kväll i mitten av maj på 
Mörtsjökartan med mål vid 
Balingsnäs.

Som vanligt har vi deltagit i 
genomförande av Luffarligan, en 
träningstävling som går varje 
vecka på våren och hösten för de 
som har möjlighet att springa på 
dagtid mitt i veckan. I år 
genomförde vi ett arrangemang 
på våren och ett på hösten.

Klubbens stora arrangemang i år 
var DM i långdistans och 
medeldistans i Sorunda som vi 
genomförde tillsammans med 
IFK Enskede. Deltagarna bjöds 
på varierad terräng av 
vildmarkskaraktär. Vädret var 
perfekt och skogsarenan gav fin 
inramning. Total 2800 anmälda 
på två dagar. Välförtjänt blev vi 
utsedda till årets arrangemang vid 
StOF konventet i november.

DagKM gick i år i 
Flemingsbergsskogen. Arena vid 
Björnkulla. Fin skog och kul 
banor. Fika efter målgång 
uppskattades av deltagarna.

Spettaloppet genomfördes som 
vanligt i mitten av juni. Detta år 
vid Västerängs IP och samma 
terrängområde som senast på 
25manna. Nyhet för året var 
klassen Räkan, avsedd för yngre 
deltagare.

I år igen sprang vi NattKM vid 
Källbrink i anslutning till den 
ordinarie klubbträningen. Det 
blev mycket lyckat. Över 100 
deltagare en mörk oktoberkväll.

Vinterserien 3 januari
Tävlingsplats: Källbrinks IP, 
Huddinge
Tävlingsledare: Claes Andersson
Banläggare: Ulf Stridh
Antal deltagare: 259

Luffarligan 4 april
Tävlingsplats: Källbrinks IP, 
Huddinge
Tävlingsledare: Claes Andersson
Banläggare: Rune Rådeström
Antal deltagare: 187

Mila by Night 7 mars
Tävlingsplats: Källbrinks IP, 
Huddinge
Tävlingsledare: Gunilla 
Kallhauge
Banläggare: Per Kallhauge, 
Anders Karlsson
Administration: Mattias 
Kallhauge
Antal deltagare: 151

Undgdomsserien 
kretstävling 3 maj
Tävlingsplats: Brandvägen, 
Gömmaren, Huddinge
Tävlingsledare: Nadja Dahlström
Banläggare: Thomas Calleberg, 
Anders Karlsson
Administration: Erik Dyrelius, 
Fredrik Ormö
Antal deltagare: 182

Undgdomsserien 
kretstävling 15 maj
Tävlingsplats: Mörtsjön, 
Huddinge
Tävlingsledare: Gunilla 
Kallhauge
Banläggare: Per Kallhauge
Administration: Mattias 
Kallhauge
Antal deltagare: 161

Dag-KM 20 maj
Tävlingsplats: Björnkulla, 
Huddinge
Tävlingsledare: Stina Boräng
Banläggare: Björn Salomonsson, 
Fredric Johansson
Administration: Sofia Persson, 
Gustav Ekner
Antal deltagare: 63

Spettaloppet 13 juni
Tävlingsplats: Västerängs IP, 
Huddinge
Tävlingsledare: Jesper Andersson

Banläggare: Stefan Svensson 
Gelius
Administration: Johan Lidmar
Antal deltagare: 48

DM långdistans 25 
augusti
Gemensamt arrangemang med 
IFK Enskede
Tävlingsplats: Sunnerby i 
Sorunda
Tävlingsledare: Anders Wisén
Banläggare: Jan Frödin, Enskede
Administration: Fredric 
Johansson
Antal deltagare: 1327

DM medeldistans 26 
augusti
Gemensamt arrangemang med 
IFK Enskede
Tävlingsplats: Sunnerby i 
Sorunda
Tävlingsledare: Anders Wisén
Banläggare: Ulf Persson, Enskede
Administration: Fredric 
Johansson
Antal deltagare: 1470

Luffarligan 19 
september
Tävlingsplats: Masmo, Huddinge
Tävlingsledare: Göran Nilsson
Banläggare: Göran Nilsson
Antal deltagare: 199

Natt-KM 25 oktober
Tävlingsplats: Källbrinks IP, 
Huddinge
Tävlingsledare: David Hector
Banläggare: David Hector, Rune 
Rådeström
Administration: David Hector
Antal deltagare: 105

Höstlunken 4 
november
Tävlingsplats: Björnkulla, 
Huddinge
Tävlingsledare: Roger Larsson, 
Claes Andersson
Banläggare: Mattias Kallhauge, 
Per Kallhauge
Administration: Anna Tiderman, 
Sofia Persson
Antal deltagare: 642
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Ekonomi

Klubbens ekonomi är stabil och i 
år har vi en mycket stor 
omsättning på 1,887 miljoner 
kronor. Vi har ett positivt resultat 
med 46 400 kr beroende på ökade 
intäkter från tävlingsarrangemang.
Vi fick i år in startavgifter för 295 
tusen kronor och klubben betalade 
ca 387 tusen kronor för att tävla på 
andra klubbars arrangemang. Vi 
har fortsatt att subventionera bra 
klubbverksamhet med 176 tusen 
kronor tack vare starkt stöd från 
kommunen samt 
tävlingsarrangemang och 
funktionärsuppdrag vid 
Midnattsloppet. 

Arrangemangen gav ett netto på 
256 000 kr, i detta ingår DM under 
två dagar, Höstlunken, 
Ungdomsserien, Wild Camp och 
funktionärsuppdrag. Bidrag är 
även en viktig intäktskälla där det 
kommunala bidraget blev 286 
tusen kronor i form av 

anläggningsstöd, aktivitetsbidrag 
och bidrag till Huddinge Wild 
Camp. Det statliga bidraget var 
50 tusen kronor som 
aktivitetsbidrag. I år har också 
tillkommit ett bidrag på 30 tusen 
kronor till Integrationsprojektet. 
Medlemsavgifter står för 156 700 
kr. Sponsring från SkyHill har 
inkommit även i år, tyvärr så 
upphör nu denna sponsring på 
grund av nya ägarförhållande. 
Klubbmedlemmars gåvor samt 
minne av Sven Sparthans 
bortgång till ungdomsfonden blev 
9 600 kr. Under året har bidrag 
givits till ungdomskommittén för 
sommarläger i Nynäshamn. 
Bidrag från Idrottslyftet uppgick 
till 1 000 kr som använts till 
utbildning för barn och 
ungdomsträning. Under året har 
vi placerat ytterligare 500 000 kr 
på fasträntekonto som 
tillsammans med förgående 
placering i år har gett en 
ränteintäkt av 12 200 kr. 
Därutöver har vi fått 4 200 kronor 
som medlemmarna själva har 
betalat in till klubben för att de 

ibland inte har startat. 

Kostnaden för startavgifter är den 
klart största utgiftsposten som i år 
stabiliserats på samma nivå som 
2017 och uppgick till 387 tusen 
kronor. Ungdomsverksamheten 
var lika omfattande som tidigare 
med flera läger och resor som 
kostade 116 tusen kronor men där 
deltagarna själva betalade 64 
tusen kronor. Dessutom har vi fått 
stipendier på 11 500 kronor tack 
vare fin ungdomsverksamhet. 
Orienteringskläder till ungdomar 
är rabatterade medan 
försäljningen av Ullmax görs med 
webprovision. Resultatet för 
klubbshopen är i balans. 
Kostnaden för klubbstugan och 
torpet Charlottendal har täckts av 
anläggningsbidraget från 
kommunen. Löner inklusive 
skatter och avgifter för ungdomar 
som ledare på Huddinge Wild 
Camp uppgick till 304 800 
kronor, varav 101 tusen kronor 
täcks av det kommunala bidraget. 
Wild Camp gick i år med en liten 
förlust.

Totalt Damer Herrar

516

56620181231

294

322244

20171231 222

Antal medlemmar
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Totalt antal medlemmar

Totalt antal ungdomar 0-25 år
2018: 311 (2017: 276)

Damer 0-25 år
2018: 131 (2017: 115)

Herrar 0-25 år
2018: 180 (2017: 161)
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Då börjar året 2018 att lida mot sitt 
slut och vi kan lägga ytterligare ett 
mycket händelserikt år till 
handlingarna. Året har varit fullt 
av aktiviteter av olika slag, 
träningar, tävlingar, 
caféverksamhet, engagemang från 
medlemmar och ledare, nya idéer 
och förslag, utveckling av 
verksamheten och mycket, mycket 
mer. Vi började året med att bjuda 
in nyanlända ensamkommande 
ungdomar till våra träningar på 
lördagarna. Vi fick en hel del 
ungdomar som kom och provade 
på att springa med oss samt äta 
lunch tillsammans efteråt. Ett 
givande utbyte för båda oss 
medlemmar och de nyanlända. 
Träningarna under vinterhalvåret 
hette denna gång Project 73, där 
målet var att komma bland de 73 
främsta lagen på 10MILA. 
Träningstips lades upp på 
hemsidan i block för att underlätta 
för alla att träna. Tyvärr blev båda 
första herr och damlaget 
felstämplade i år. Vår duktiga 
ungdomsledare Gunilla Kallhauge 
tilldelades ungdomsledarjackan, 
vilket vi är mycket stolta över. 
Hon har i många år engagerat 
jobbat som ungdomsledare i 
klubben. Vi visar framfötterna 
inom nattorienteringen genom en 
hel del vinster inom Mila by Night 
av bl.a. Isak Gelius och Mattias 
Kallhauge. Vi har även varit den 
största klubben på två av årets 
tävlingar vad gäller antalet 
anmälda löpare.  Under nattDM 
fick vi segrare i klasserna H10, 
H18, H55, H60 och H75. Under 

ORingen där vi hade ca 100 
deltagare fick vi tre pallplatser, 
nämligen David Nyberg, Martin 
Johnsson och Ludvig Eggöy 
Markhester. Vid ORingen fick vi 
också tilldelat utmärkelsen årets 
ungdomsförening 2018 i 
Svealand. Ett stort tack till alla 
ungdomsledare som gjorde detta 
möjligt! Vi har haft många fler 
deltagare än tidigare på USM och 
SM. Där har vi också visat 
framfötterna bl.a. genom Isak 
Gelius som blev 8:a på USM 
sprinten och Jesper Lidmar som 
tog silver i SM långdistans. Året 
har också präglats av fina 
stafettresultat. Vi segrade bl.a. i 
Österåkerskavlen i H1520 
klassen, vi hade ett SM lag i H21, 
vilket vi inte har haft på många år 
och vi hade flest lag med på DM 
stafetten hela 27 stycken, där vi 
hade lag i alla klasser från ung 12 
till H210. WOW! En stor eloge 
till Alva Lidström Lauri som 
hoppade in som ankare i tredje 
H16 laget för att få det komplett. 
För första gången hade vi fyra lag 
med på 25manna. Alla lagen kom 
i mål med fina resultat! Vi 
arrangerade en mycket bra DM
helg i Sorunda tillsammans med 
IFK Enskede som vi fick 
utmärkelsen årets arrangör för. 
Tänk att vi lyckas så bra både 
som löpare och arrangör. Det 
visar på att vi har en mycket stor 
bredd inom klubben. Snättringe 
SK har också fått nya medlemmar 
från Sverige och utlandet. Vi 
hälsar er välkomna. Vi är nu uppe 
i nytt medlemsrekord med strax 
över 560 medlemmar. Tyvärr har 

vi även i år förlorat några 
medlemmar och tidigare 
medlemmar. Våra tankar går till 
anhöriga till Sven Sparthan, Milla 
Jüllig och Kaj Lindholm. 

Jag vill avsluta med att tacka alla 
som hjälper till att göra en så 
himla bra verksamhet i klubben, 
vad gäller fika, idéer, duktiga 
löpare och ledare, arrangörer samt 
engagerade klubbmedlemmar i 
stort. Det är tack vare er alla 
duktiga och engagerade 
medlemmar som klubben blir till 
vad den är. Än en gång ett 
jättestort tack till er alla! Vill 
också berätta att vi har fått beröm 
för att vi är en öppen och 
välkomnande förening. Vilket 
härligt beröm! Ta åt er och njut 
samt fortsätt i den riktningen. 

Ett stort tack går också till våra 
sponsorer Mila, Noname och 
Skyhill.

Styrelsen
Nadja Dahlström
Björn Salomonsson
CarlGunnar Forsberg
Karin Abel
Anna Tedhamre
Claes Andersson
Per Kallhauge

Vid författandet har 
även följande bidragit
Stefan Svensson Gelius
Jörgen Hector
David Hector
Anders Wisén
Anders Bergmark
Lennart Bjursäter
Anneli Christie 

Layouten till årets 
verksamhetsberättelse är gjord av 
Gustav Ekner. Stina Boräng har 
bidragit med många foton.

Slutord

"Farmors höga berg" källbrinksskogen



Huvudstyrelse

Ordförande
Nadja Dahlström

Vice ordförande
Björn Salomonsson

Sekreterare
Karin Abel

Kassör
CarlGunnar Forsberg

Ekonomiansvarig
Claes Andersson

Orienterings-
styrelse
Ordförande
Nadja Dahlström

Vice ordförande
Björn Salomonsson

Sekreterare
Karin Abel

Kassör
CarlGunnar Forsberg

Ekonomiansvarig
Claes Andersson

Ledamot
Per Kallhauge
Anna Tedhamre

Revisorer
Ordinarie
Ingemar Tedhamre
Sture Lantz

Suppleant
Thomas Hugosson

Arrangemangs-
kommittén
Sammankallande
Per Kallhauge
Ordinarie
Hugo Flordal
Håkan Carlqvist
Göran Nilsson

Kartor
Anders Wisén
Simon Hector

Ungdoms-
kommittén
Sammankallande
Mats Bern

Banläggning och 
utsättning
Rune Rådeström

Hoppeskutt
Anders Abel
Johanna Svennersjö
Magnus Dalenstam
Elin Svensson
Li Langemark

Nybörjargrupp/Grön 
grupp
Erik Dyrelius
Henrik Norell
Hugo Flordal
Jim Christie

Vit grupp
Johan Lidmar
Magnus Bolander
Monika Nordmyr

Gul grupp
Anders Berntsson
Anna Tedhamre

Orange grupp
Gunilla Kallhauge
Mats Bern
Fredrik Eggöy 
Markhester

Blå grupp
Stefan Svensson Gelius

Nybörjarkurs vuxna
Stina Boräng

Laguttagning ungdomar
Stefan Svensson Gelius

Tränings-
kommittén
Ordinarie
Jonny Nilsson

Anders Karlsson
Per Wolgast
Jörgen Hector
David Hector
Kristina Tedhamre
Frida Hector
Stefan Svensson Gelius 
(samordning)

Laguttagning damer
Jonny Nilsson
Anders Karlsson

Laguttagning herrar
Simon Hector
Flavio Poltéra
Anders Hedman
Tobias Gelius

Laguttagning old girls
Gunilla Kallhauge

Laguttagning old boys 
och resurs
Göran Nilsson

Elit och juniorkontakt
David Hector
Jörgen Hector

Stugkommittén
Stugfogde Källbrink
Erik Dyrelius
Jesper Andersson
Fredrik Ormö

Uthyrning Källbrink
Jesper Andersson

Materialförvaltare
Göran Johansson

Arkivering
Bertil Gelius

Charlottendal
Anders Bergmark

Kafévärd
Agneta Franzén
Lisa Hainke
Lennart Alnell

Klubbshop
Anna Wolgast

Anneli Christie
Fredrik Eggöy 
Markhester (assist med 
kontrakt med 
klädleverantör)

Skubbaren
Redaktör
Jakob Tedhamre
Gustav Ekner

Webbgruppen
Webmaster
Patrik Äppelgran
Utvecklare
Mikael Nilsson

Naturpasset
Sammankallande
Lennart Bjursäter
Ordinarie
Olof Persson
Roland Nyman

Festkommittén
Sammankallande
Alva Karlsson
Ordinarie
Anneli Lidmar
Ylva Nilsson
Martin Nilsson
Moa Äppelgran

Valberedning
Sammankallande
Elisabeth Hector
Ordinarie
Gösta Guteland
Fredrik Eggöy 
Markhester 

Övrigt
Presskontakt
Styrelsen

Sponsring
Styrelsen

SkidO
Anders Bergmark

Wild Camp
David Hector
Jesper Andersson

23



24

www.snattringesk.se


